
  

Referat Kolbjørnsvik velforenings årsmøte 2. april 2025  
  
PROGRAM   
 

1. Konstituering av møtet 
2. Årsmelding 
3. Årsregnskap 
4. Valg av styre 
5. Ny sak til orientering (søknad sendt konkurranse Gapahuk) 
6. Informasjon fra Stitråkker-gruppa ved Brit Hansen 
7. Informasjon om brannsikring i Kolbjørnsvik ved Harald Marrable 

 

Sak   Vedtak   

Sak 1. Konstituering av møtet.    
Fredrik Major foreslår valg av møteleder.    

Ordstyrer: Camilla Larsen Major, referent 
Kristine Fuller-Gee  

Sak 2. Kolbjørnsvik velforening sin 
årsmelding  

Lenke: 

https://kolbjornsvik.no/rsm-te-2025   

Årsmeldingen for 2024 ble godkjent av 
årsmøtet.   

Kommentarer: 

-  skummel trafikk i Prestegårdsveien, 
ønsker at vellet følger dette opp. 

- for å få aksjon i sakene som står stille 
rundt trafikk og parkering, forslag å 
snakke med ny kommune direktør. 

Informasjon fra møter i Husstyret: 
reforhandling av leiekontrakt med Moringen 
har gitt høyere husleie og mer løpende 
inntekter per arrangement. Til våren setter 
Moringen opp stillas for å male fasaden og 
ønsker dugnadshjelp fra vellet. Mottatt 50 k 
til oppgradering av grendehus lokalet som 
går til nytt gulv, nye bord og mulig ny sofa. 
Koble Ege på dette. For å gjøre lokalet mer 
attraktivt for utleie og bruk. 

Sak 3. Regnskap: Lenke: 
https://kolbjornsvik.no/rsm-te-2025 

Årsmøtet godkjente regnskap for 2024.   



Sak 4. Valg    
Årsmøtet skal velge:   

Styremedlemmer (inkludert leder)   
 

Innstilling ble vedtatt av årsmøtet: 

Nye medlemmer:  

- Sunniva Hoven 
- Laila Trydal  
- Kristina Egeberg 

Frode Kristiansen og Fredrik Major går ut.  
 

  

Kolbjørnsvik 02.04.2025 

 
Camilla Larsen Major                            Kristine Fuller- Gee  

Møteleder                                                      Referent                                      

   

  

Ny sak orientert: søknad sendt til konkurranse om å vinen en gapahuk til Sletta. 
Samarbeid med flere barnehager og skolen om dette.  

  

Info fra Stitråkker gruppa ved Brit Hansen:  

• ca 15-20 velforeninger på øya, i mailtråd sammen, flere møter. 

• Markagrenser, vern av grønne områder, dugnad på gammel sti mellom låve og 
AiS.  

• Dugnad i oktober åpnet en sti mellom Villaveien og bak joker/Galliåsen. 

• Koblet på Frivilligsentralen og har kontakt med kommunen ang hogst og trevelt 
over stier. 

• Søknad om midler til utstyr. Kan søke om igjen.  

• Høre med vellet om det er noen stier, tilgang stiler/bein veier ned. 

  

  

Info om brannsikring i Kolbjørnsvik ved Harald Marrable: 

  

• Kolbjørnsvik er prioritert område 

• Kommunen utfører arbeidet med å kartlegge 

   

 


